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ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΕΟΠΥΥ

Δέσμημέτρων
- φρένο στην
ταλαιπωρία
των ασθενών

ΓΙΑΝΝΑ ΣΟΥΛΑΚΗ

gsoulaki@e-typos.com

Μέτρα για την καλύτερη εξυπη-

ρέτηση των πολιτών, και κυρίως
των χρονίως Πασχόντων ασθενών

από τα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ ανα-

μένεται να λάβει η κυβέρνηση το αμέτ

σως επόμενο διάστημα . Με αφορμή

το πρωτοφανές περιστατικό που

Ενίσχυση με προσωπικό ,

αποσυμφόρηση δικτύου ,

διάθεση ορισμένων

φαρμάκων υψηλού

κόστους από τα

σημειώθηκε την Τρίτη με το κλειστό φαρμακεία της γειτονιάς
φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στη λεωφόρο

Αλεξάνδρας, έγινε χθες ευρεία σύσκε

ψη στην οδό Αριστοτέλους, με στόχο

την εξεύρεση λύσεων. Η δέσμη άμε-

σων και μακροπρόθεσμων μέτρων
εστιάζει στην αποσυμφόρηση των
φαρμακείων και στη βελτίωση της
εξυπηρέτησης . Τα μέτρα αυτά ανα-

μένεται να πάρουν την τελική τους
μορφή το πολύ σε δύο εβδομάδες,

όπως τόνισε ο Α. Γεωργιάδης.

Ποιοι συμμετείχαν
Στη σύσκεψη συμμετείχαν ο γενικός
γραμματέας Στρατηγικού Σχεδια-

σμού, Αρης Αγγελής, η διοικήτρια του
ΕΟΠΥΥ, Θεανώ Καρποδίνη, και εκ-
πρόσωποι του Πανελλήνιου Φαρμα
κευτικού Συλλόγου, του Συνδέσμου

Φαρμακευτικών Επιχειρήσεων Ελλά

δος (ΣΦΕΕ) , της Πανελλήνιας Ενω-
σης Φαρμακοβιομηχανίας (ΠΕΦ), του
Pharma Innovation Forum Greece

(PIF) και της Εθνικής Συνομοσπονδί-

ας Ατόμων με Αναπηρία ( ΕΣΑμεΑ) .

Τα μέτρα που ανακοίνωσε ο υπουρ
γός Υγείας, μετά το πέρας της συνά-

ντησης, συνοψίζονται στα εξής:

1 Ο κ. Γεωργιάδης εξήγγειλε την
άμεση πρόσληψη με δελτίο πα-

ροχής υπηρεσιών 20 φαρμακοποιών,

οι οποίοι θα ενισχύσουν τα φαρμα-
κεία του ΕΟΠΥΥ μέσα στα επόμενα
24ωρα . Η κίνηση αυτή αποσκοπεί

στην επιτάχυνση των διαδικασιών
και στη μείωση του χρόνου αναμο
νής των ασθενών.

2. Παράλληλα, αποφασίστηκε η
μεταφορά των φαρμάκων και
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Με αφορμή το πρωτοφανές περιστατικό που σημειώθηκετηνΤρίτη με το κλειστό
φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στη λεωφόρο Αλεξάνδρας, έγινε χθες ευρεία σύσκεψη στην
οδό Αριστοτέλους, με στόχο την εξεύρεση λύσεων.

Δημιουργούνται 17 Κέντρα Τραύματος σε όλη τη χώρα
ΜΙΑ πολύ σημαντική μεταρρύθμιση ψηφί-
στηκε στη Βουλή χθες το απόγευμα, αυτή
της δημιουργίας του Εθνικού Συστήματος
Τραύματος. Σε μια χώρα όπως η Ελλάδα,

με μεγάλο αριθμό τροχαίων ατυχημάτων
και δυστυχημάτων, ο νόμος προβλέπει τη
δημιουργία και λειτουργία ενός Εθνικού
Συστήματος Τραύματος, με 17 Κέντρα
Τραύματος σε όλη τη χώρα , με στόχο την
άμεση και αποτελεσματική ιατρική παρέμ-
βαση στη φροντίδα και αποκατάσταση των
τραυματιών.

Η μεταρρύθμιση προσδοκά να μειώσει
και τα υψηλά ποσοστά νοσηρότητας, θνη-

τηγορίας 1Α, που αφορούν φάρμακα
νοσοκομειακήςχρήσης, σε εξειδικευ

μένους κόμβους εκτός των μεγάλων
φαρμακείων του ΕΟΠΥΥ. Αυτό θα

μειώσει περίπου την καθημερινή κίν

νηση στα μεγάλα φαρμακεία του ΕΟ-

ΠΥΥ, όπως, π.χ. , αυτό της λεωφόρου

Αλεξάνδρας, κατά 10% .

Συγκεκριμένα , μετακινείται άμεσα

η εξυπηρέτηση ιδιωτικών κλινικών
που έχουν υπογράψει Σύμφωνο Συ

νεργασίας MOU με τον ΕΟΠΥΥ στα

φαρμακεία ΕΟΠΥΥ Ν . Ιωνίας, Κεντρι

κό και Αγίας Παρασκευής, ώστε το
σύνολο του προσωπικού που εργάζε

ται στα φαρμακεία επί της λεωφόρου
Αλεξάνδρας να είναι διαθέσιμο στην

τότητας, αναπηρίας και των ψυχοκοινω-
νικών επιπτώσεων στους πληγέντες. Το
νομοσχέδιο για το Εθνικό Σύστημα Τραύ-
ματος ψηφίστηκε κατά πλειοψηφία, με
θετική υποδοχή από πολλούς αρμόδιους
φορείς . Η Ν.Δ. υποστήριξε το νομοσχέδιο,

ενώ τα κόμματα της αντιπολίτευσης το κα-
ταψήφισαν.

Ιατρικού Συλλόγου , Θανάσης Εξαδάκτυλος,

χαρακτήρισε τη μεταρρύθμιση σημαντική ,

ενώ ο πρόεδρος του ΕΚΑΒ, Γιώργος Μαθι-
όπουλος, τόνισε την ανάγκη ενίσχυσης του
ΕΚΑΒ με εξειδικευμένο προσωπικό .

Επιπλέον, προτάθηκε η δημιουργία Πα-

νελλαδικού Φορέα Προνοσοκομειακής
Φροντίδας για την αποτελεσματική μετ

Τα κύρια σημεία της συζήτησης περιλάμ- ταφορά των τραυματιών. Οι συμμετέχο-
βαναν την ανάγκη στελέχωσης των Κέ- ντες υπογράμμισαν την ανάγκη διαρκούς

αντρών Τραύματος με εξειδικευμένο προσω-
πικό, την καλή γεωγραφική κατανομή τους
και την ενίσχυση της προνοσοκομειακής
φροντίδας. Ο πρόεδρος του Πανελλήνιου

εξυπηρέτηση του κοινού .

Πιο συγκεκριμένα , οι ιδιωτικές
κλινικές θα εξυπηρετούνται πλέονκλινικές θα εξυπηρετούνται πλέον

εξής:

εκπαίδευσης του προσωπικού , ενώ τονί-
στηκε πως η εφαρμογή του νομοσχεδίου
θα αντιμετωπίσει δυσκολίες, ιδιαίτερα σε
απομακρυσμένες περιοχές.

έχει δώσει στη δημοσιότητα τα πα-

ρακάτω τηλέφωνα: 2108110654 ,

210811679, 2108110681 .

- 3» Metropolitan General - Κεντρικό

Φαρμακείο ΕΟΠΥΥ

Ενα από τα πιο σημαντικά μέτρα

που συζητούνται αφορούν τη δι-

άθεση ορισμένων φαρμάκων υψη-
» Ιασώ - Κεντρικό Φαρμακείο ΕΟ- λού κόστους (ΦΥΚ) από τα ιδιωτικά
ΠΥΥ

» Therapis - Φαρμακείο ΕΟΠΥΥ

Αγίας Παρασκευής
» Λευκός Σταυρός - Φαρμακείο ΕΟ-

ΠΥΥ Αγίας Παρασκευής

φαρμακεία. Ο υπουργός σημείωσε
πως η συγκεκριμένη κίνηση θα συμ-

βάλει στην καλύτερη εξυπηρέτηση
των ασθενών.

«Έχουμε συμφωνήσει μεταξύ της

» Mediterraneo - Φαρμακείο ΕΟ- βιομηχανίας , του ΕΟΠΥΥ και των
ΠΥΥ Ν . Ιωνίας
» Ιατρικό Ψυχικού - Φαρμακείο ΕΟ-

ΠΥΥ Ν . Ιωνίας

φαρμακείων ένα γενικό περίγραμμα

του πώς θα μπορούσε ένα κομμάτι
των εκτελούμενων συνταγών από τα

Για οποιαδήποτε απορία, ο ΕΟΠΥΥ φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ, εφόσον το

επιθυμεί ο ασθενής, να μεταφερθεί
σε ιδιωτικά φαρμακεία . Δεν είμαστε

ακόμα έτοιμοι να δώσουμε το ακρι

βές χρονοδιάγραμμα, καθόσον θα
πρέπει να προηγηθεί και μια εσωτ

τερική κυβερνητική συζήτηση για το
πώς θα γίνει σωστή επιμέτρηση του
κόστους», σημείωσε ο Αδωνις Γεωρ

γιάδης και πρόσθεσε πως το τελικό
σχέδιο αναμένεται σε περίπου 10
ημέρες .

«Αλλά η γενική εικόνα και η γενική

ιδέα έχουν τεθεί σε σωστές βάσεις

και υπάρχει πλέον ένας κοινός κώ-
δικας επικοινωνίας μεταξύ ΕΟΠΥΥ,

βιομηχανίας και φαρμακείων», πρό-
σθεσε. Η
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Ουρές της ντροπής στα

φαρμακεία και σόου

Αδωνη χωρίς ντροπή...
Τα ψεύτικα τα λόγια τα μεγάλα του Κυριάκου Μητσοτάκη που από

τον Αύγουστο του 2019 μιλούσε για το τέλος της ταλαιπωρίας 500.000
ασθενών έξω από τα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ• Οι επαναλαμβανόμενες
δεσμεύσεις Γεωργιάδη για επαναφορά χιλιοειπωμένων μέτρων
(διανομή φαρμάκων κατ ' οίκον, στον χώρο νοσηλείας ή στα φαρμακεία
της γειτονιάς) • Ποιος ωφελείται από την ταλαιπωρία

Της ΝΤΑΝΙ ΒΕΡΓΟΥ

danivergou@yahoo.com

B
άζουμε τέλος στις

ουρές της ντρο-
πής στα φαρμα-
κεία του ΕΟΠΥΥ.

Αρχίζουμε με τους
συμπολίτες μας
που έχουν τη μετ

γαλύτερη ανάγκη».

Τάδε έφη Κυριάκος Μητσοτάκης
στις 7 Αυγούστου 2019.

Εξι χρόνια μετά , στη δεύτερη
θητεία του , οι ουρές της ντροπής
στα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ ζουν
και βασιλεύουν. Εξι χρόνια μετά,

δεκάδες χιλιάδες ασθενείς συρ-
ρέουν καθημερινά από νωρίς το
πρωί μέχρι όποια ώρα εξυπηρε-
τηθούν στα 38 φαρμακεία ΕΟΠΥΥ

της χώρας, για να προμηθευτούν
ένα ή και περισσότερα από τα 709

φάρμακα που διακινούνται απο-
κλειστικά μέσω αυτή της οδού , με
διαχρονική απόφαση όλων των
κυβερνήσεων. Εξι χρόνια μετά , οι
συνθήκες παραμένουν προσβλη-

τικές για αυτούς τους 500.000
ασθενείς, χωρίς να μπορεί κανείς
να τους εξηγήσει γιατί γίνεται όλο
αυτό .

Το «τολμηρό άλμα στο μέλλον
προς όφελος πάντα των πολιτών»,

που είχε δεσμευτεί ότι θα επισυμ-
βεί στον ευαίσθητο και πολύπαθο

χώρο της Υγείας στην πρώτη του
θητεία ο πρωθυπουργός Κυρ . Μη-
τσοτάκης , κατά την πρώτη επίσκε-
ψή του στο υπουργείο Υγείας, στις
16 Ιουλίου 2019, με τότε υπουργό
τον Βασίλη Κικίλια, δεν έγινε . Τί-
ποτα απολύτως δεν έγινε και με
τη «διανομή φαρμάκων σε βαριά
νοσούντες στο σπίτι, στον χώρο

νοσηλείας ή στα φαρμακεία της
γειτονιάς», όπως έλεγε τότε.

Στημένα και
επαναλαμβανόμενα

Ούτε τα στημένα σόου του ση-

μερινού υπουργού Αδωνη Γεωρ-
γιάδη , όπως το προχθεσινό στο
φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στη Λεωφ .

Αλεξάνδρας , με μοναδικό στόχο να

επαναφέρει τα χιλιοειπωμένα μέτ

τρα της κυβέρνησής του -διανομή
φαρμάκων κατ ' οίκον, στον χώρο
νοσηλείας ή στα φαρμακεία της
γειτονιάς-, λύνουν το πρόβλημα
μισού εκατομμυρίου συμπολιτών
μας.

«Το θέμα έχει εργαλειοποιηθεί
από τον υπουργό Υγείας» καταγ-
γέλλουν οι εργαζόμενοι του ΕΟ-
ΠΥΥ, που δεν κρύβουν την ενό-
χλησή τους από τους χειρισμούς
του. Διαψεύδουν, μάλιστα, ότι ο
υπουργός πήγε στο φαρμακείο, το
βρήκε κλειστό και κάλεσε κλειδα-

ρά . Ο πρόεδρος του Συλλόγου Ερ-

γαζομένων στον ΕΟΠΥΥ, Κώστας
Κερασίδης, αποκάλυψε (ΑΝΤ1 ) ότι
«το διπλανό φαρμακείο ειδοποί-
ησε την υπηρεσία και πήγε κλει
δαράς και άνοιξε το φαρμακείο . Η
προϊσταμένη πήγε στις 08.15 και
ο υπουργός πήγε αργότερα, πώς
γίνεται αυτό;», αναρωτήθηκε .

Ο ίδιος ανέδειξε το πρόβλημα
της υποστελέχωσης . «Δύο χρόνια
ζητάμε ενίσχυση προσωπικού,

αλλά δεν κάνει τίποτα», τόνισε
και πρόσθεσε ότι «στο φαρμακείο
αυτό γνώριζε από τον Νοέμβριο ο

υπουργός ότι συνταξιοδοτούνται
δύο υπάλληλοι και θα χρειαστεί
κόσμος , αντ ' αυτού όμως παίρνει
φαρμακοποιούς του ΕΟΠΥΥ και
τους στέλνει σε άλλον οργανισμό».

«Υπάρχει συμφωνία μεταξύ βι-
ομηχανίας, ΕΟΠΥΥ, φαρμακείων
για το πώς θα μπορούσε ένα κομ-
μάτι να μεταφερθούν σε ιδιωτικά
φαρμακεία», δήλωσε ο υπουργός

Ανάρτηση

Prime MinisterGR

@Primeministe GR

Βάζουμε τέλος στις ουρές της ντροπής στα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ.

Αρχίζουμε με τους συμπολίτες μας που έχουν τη μεγαλύτερη ανάγκη το

Διυπουργικό νομοσχέδιο ανοίγει το δρόμο για διανομή φαρμάκων σε

βαριά νοσούντες στο σπίτι, στο χώρο νοσηλείας ή στα φαρμακεία της

γειτονιάς.

Βάζουμε τέλος στις ουρές της ντροπής
στα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ.

Li
Στέλνουμε
φάρμακα στο

χώρο νοσηλείας ή

στα φαρμακεία

της γειτονιάς
χωρίς κόστος για
τους ασθενείς.

Avaiyouμe to
δρόμο για
δωρεάν διανομή

φαρμάκων στο

@PrimeministerGR
Ηδήλωση Μητσοτάκη στις

7Αυγούστουτου 2019

Υγείας, χθες, χωρίς να αποκαλύ-

ψει ποια είναι αυτή η συμφωνία,

για να παραδεχτεί αμέσως μετά
ότι δεν υπάρχει καμία συμφωνία:

«Θα πρέπει να υπάρξει εσωτερική
συζήτηση και προσδοκώ πως το
τελικό σχέδιο θα είναι έτοιμο σε

περίπου 10 μέρες από σήμερα»

και «το υπουργείο βρίσκεται σε
συνεννόηση με τον Πανελλήνιο
Φαρμακευτικό Σύλλογο (ΠΦΣ) και
τους εκπροσώπους των φαρμακευ
τικών επιχειρήσεων, προκειμένου
να διερευνηθεί το εάν μπορούν
να διατεθούν ορισμένα Φάρμακα
Υψηλού Κόστους (ΦΥΚ) από τα ιδι-
ωτικά φαρμακεία».

Με αφορμή το περιστατικό του
κλειστού φαρμακείου , ο Αδ. Γεωρ

γιάδης συγκάλεσε χθες σύσκεψη,

στην οποία μετείχαν εκπρόσωποι
των φαρμακευτικών επιχειρήσε-
ων (ΣΦΕΕ, ΠΕΦ, PIF), του ΠΦΣ,

της Εθνικής Συνομοσπονδίας
Ατόμων με Αναπηρία (ΕΣΑμεΑ) , οΑτόμων με Αναπηρία (ΕΣΑμεΑ) , ο

Μια περίεργη σύμπτωση
ΛΙΓΕΣ ΜΕΡΕΣ πριν από το σόου του κ . Γεωργιά-
δη στη λ . Αλεξάνδρας και συγκεκριμένα στις 9/1

έληγε η ημερομηνία υποβολής προτάσεων στον
διαγωνισμό για την ανάδειξη αναδόχου που θα

αναλάβει το ντελίβερι των φαρμάκων. Οι προσφο-
ρές θα άνοιγαν στις 15 Ιανουαρίου , αλλά οι αντί-
στοιχες ημερομηνίες πήραν παράταση για 24/1
(κατάθεση προσφορών) και 30/1 (αποσφράγιση) .

Διαβάζονταςτις ερωτήσεις που υποβάλλουν οι
ενδιαφερόμενοι προς την αναθέτουσα αρχή , μα-
θαίνουμε ότι οι 20 φαρμακοποιοί που ανακοίνω-
σε ο κ. Γεωργιάδης ότι θα προσληφθούν από τον
ΕΟΠΥΥ είναι, βάσει των όρωντου διαγωνισμού ,

υποχρέωση του αναδόχου. Συγκεκριμένα : «Στον
όρο (6.3) της σελ . 79 της Διακήρυξης ( περασμίνο Παροχή
Φαρμακοποιών " ) , ορίζονται τα εξής: Στο πλαίσιο
της υποστήριξης του εν λόγω έργου του Ε.Ο.Π.Υ.Υ.

ο Ανάδοχος, κατά το στάδιο της παραγωγικής λει-
τουργίας , καλείται να παρέχει στην Αναθέτουσα
είκοσι (20 ) φαρμακοποιούς ετησίως, οι οποίοι
δύναται να απασχοληθούν ανάλογα με τις ανά
γκες του Οργανισμού σε οποιοδήποτε Φαρμακείο
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. εντός Αττικής ή/και στις εγκαταστάσεις
του Αναδόχου για την προετοιμασία των συντα-
γών προς εκτέλεση και υποστήριξη των φαρμα-
κοποιών που εκτελούν συνταγές». Ε.Γ.

υφυπουργός Υγείας Μάριος Θεμι-

στοκλέους , ο γενικός γραμματέας
Στρατηγικού Σχεδιασμού , Αρης
Αγγελής, η διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ,

Θεανώ Καρποδίνη, και ο σύμ-
βουλος του υπουργού σε θέματα
φαρμάκου , Μπάμπης Καραθάνος.

Στην εισαγωγική του τοποθέτηση ,

Ο υπουργός Υγείας τόνισε πως η
σύσκεψη δεν είναι αποτέλεσμα
του χθεσινού περιστατικού, και
θώς ήταν προγραμματισμένη από

πριν, αλλά λίγο αργότερα είπε πως

«λόγω του χθεσινού περιστατικού ,

δεν υπάρχουν περιθώρια για άλλη

αναβολή».

Μετά το πέρας της σύσκεψης,

ανακοίνωσε: α ) την πρόσληψη από
τον ΕΟΠΥΥ 20 φαρμακοποιών με
μπλοκ παροχής υπηρεσιών «μέσα
στα επόμενα 24ωρα, για να ενισχύ

σει τα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ όπου

έχουν πρόβλημα και να επιταχυν
θεί η εξυπηρέτηση των ασθενών».

β) «Από σήμερα μετακινούμε σε άλ-

λους κόμβους που έχουμε ορίσει τα
φάρμακα 1Α που είναι για νοσο-
κομειακή χρήση, έτσι ώστε να μη
συμπίπτουν οι εκτελέσεις αυτών
των συνταγών που είναι μαζικές
και μεγάλες, με τον κόσμο που πε
ριμένει στην ουρά. Αυτό θα μειώ
σει περίπου την κίνηση στα μεγάλα
φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ κατά 10%».

γ) Την τριμερή συμφωνία για τη
μεταφορά ενός κομματιού των
εκτελούμενων συνταγών -εφόσον
το επιθυμεί ο ασθενής- σε ιδιωτικά

φαρμακεία .

Φάρμακα Υψηλού
Κόστους

Τι είναι προς το συμφέρον των
ασφαλισμένων; Να έχουν πρό-
σβαση στο απαραίτητο για την
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ee
«Στο φαρμακείο αυτό

γνώριζε από τον
Νοέμβριο ο υπουργός
ότι συνταξιοδοτούνται
δύο υπάλληλοι και θα

χρειαστεί κόσμος , αντ '

αυτού όμως παίρνει
φαρμακοποιούς του
ΕΟΠΥΥ και τους
στέλνει σε άλλον

οργανισμό»

Κώστας Κερασίδης,

πρόεδρος του Συλλόγου

Εργαζομένων στον ΕΟΠΥΥ

Αναβάθμιση
καιΑνακαίνιση

93&156
Νοσοκομείων ΚέντρωνΥγείας

ΜΙΧΑΛΗΣ

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ

/EUROKINISSI

Αναβάθμιση και ανακαίνιση
μόνο στις αφίσες του υπουργείου
Υγείας και στα κούφια λόγια του

Αδωνη Γεωργιάδη

υγεία τους φάρμακο εύκολα και
γρήγορα , είτε αυτό είναι στο νο-
σοκομείο, στο Κέντρο Υγείας, στο
φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ ή και της
γειτονιάς. Γιατί υπάρχουν τόσα
λίγα φαρμακεία ΕΟΠΥΥ; Γιατί όλες

οι κυβερνήσεις διατηρούν το ίδιο
καθεστώς; Γιατί ταλαιπωρείται ο

βαριά ασθενής καθημερινά ; Γιατί
δεν λύνεται το πρόβλημα ; Θα αλ-
λάξει κάτι τώρα;

Η σημερινή πολιτική ηγεσία

του υπουργείου Υγείας ακολου-
θεί πιστά τον δρόμο που χάρα-
ξαν ένας ένας οι προκάτοχοί της ,

εφαρμόζοντας πολιτική με γνώ-
μονα τον φαρμακοβιομήχανο. Τα
Φάρμακα Υψηλού Κόστους (ΦΥΚ) ,

που δεν είναι όρος ιατροφαρμα-
κευτικός αλλά οικονομικός, είναι
άλλη μία ιστορία «οικονομικής
βοήθειας» των κυβερνήσεων στη
φαρμακοβιομηχανία . Ας πάρουμε
τα πράγματα από την αρχή .

Το 2010, η μνημονιακή κυβέρ
νηση αποφασίζει τα Φάρμακα
Υψηλού Κόστους να μην πωλού-

νται από τα ιδιωτικά φαρμακεία
αλλά από τα φαρμακεία των δημό
σιων νοσοκομείων καιτων ασφα-
λιστικών ταμείων, προκειμένου να
μειώσει την κρατική δαπάνη για
τα φάρμακα αυτά . Αποσύροντας
τα εν λόγω σκευάσματα από τα
φαρμακεία, η κυβέρνηση έβγα
λε από τη μέση τους μεσάζοντες ,

φαρμακοποιούς και φαρμακαπο-
θήκες , εξοικονομώντας τα ποσο-
στά κέρδους των δύο κλάδων. Οι

τελευταίοι πλέον δεν συμμετείχαν
στη διακίνηση και πώλησή τους .

Το 2013 , ήρθε η τότε κυβέρνη-
ση και ό,τι είχε εξοικονομήσει από
τα ποσοστά κέρδους φαρμακείων
και φαρμακαποθηκών το χάρισε

στις φαρμακοβιομηχανίες, αυξά
νοντας τις τιμές των συγκεκρι-
μένων σκευασμάτων. Με τη νέα
τιμολόγηση των Φαρμάκων Υψη

λού Κόστους (ΦΥΚ) , οι φαρμακοβι-
ομηχανίες είδαν τα έσοδά τους να
εκτινάσσονται στα ύψη.

Αυτό που συμβαίνει με τα
ακριβά φάρμακα, όπως εξηγού-
σε τότε ο Ανδρέας Γαλανόπουλος,

τέως πρόεδρος του ομίλου ΠΡΟ.

ΣΥ.Φ.Α.Π.Ε. και αντιπρόεδρος της
Ομοσπονδίας Συνεταιρισμών
Φαρμακοποιών Ελλάδας (ΟΕΦΕ),

«είναι χαρακτηριστικό παράδειγ-
μα της αδυναμίας της κυβέρνησης
να τα βάλει με τις φαρμακοβιομη
χανίες». «Ζημιώνονται ασθενείς ,

ασφαλιστικά ταμεία, φαρμακο-
ποιοί και φαρμακαποθήκες, για
να κερδίσει ένας: οι φαρμακοβιο-
μηχανίες. Πρόκειται για μια ευγε-
νική χορηγία των κυβερνήσεων
προς τις φαρμακοβιομηχανίες».

Ποιος είναι όμως ο εμπνευστής
της τακτικής μείωσης του ποσο-
στού κέρδους φαρμακοποιών και
φαρμακαποθηκών, ζημίας των
ασφαλιστικών ταμείων και των
ασθενών και αύξησης του κέρδους
των φαρμακοβιομηχανιών;

Την τακτική που πέρασαν, στις
30 Απριλίου 2010, οι υπουργοί Οι
κονομίας Λούκα Κατσέλη, Εργα-

σίας και Κοινωνικής Ασφάλισης ,

Ανδρέας Λοβέρδος, και Υγείας,

Μαριλίζα Ξενογιαννακοπούλου,

είχαν περάσει στις 31/12/2009 οι
τότε υπουργοί Υγείας, Δημήτρης
Αβραμόπουλος, και Απασχόλη
σης και Κοινωνικής Προστασίας,

Φάνη Πετραλιά . Ωστόσο , δεν τέ-
θηκε ποτέ σε εφαρμογή, αφού οι
αντιδράσεις φαρμακοποιών και
φαρμακαποθηκάριων ήταν αιτία

για αλλεπάλληλες εκδόσεις ερμη
νευτικών εγκυκλίων και παρατά
σεις από τον τότε υπουργό Υγείας .

Πρώτα ο... ασθενής
Ακόμη μια επίπτωση αυτής

της πολιτικής ήταν ότι ο ασθενής

μπορούσε πλέον να προμηθευτεί
τα ακριβά φάρμακα από 38 σημεία
σε όλητηχώρα, ενώ προ Μνημονί
ου μπορούσε να τα βρει σε 10.000
σημεία. Αν τώρα τα φάρμακα αυτά

περάσουν στα φαρμακεία της γει-
τονιάς , θα λογίζεται και clawback
(επιστροφή χρημάτων λόγω υπέρ-

βασης της δαπάνης που ορίζει ο
κλειστός προϋπολογισμός) , ενώ
στα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ κάτι
τέτοιο δεν ισχύει. Αλλος ένας λόγος

να μη θέλει η φαρμακοβιομηχανία
να περάσουν τα φάρμακα στα φαρ-
μακεία της γειτονιάς.

Δυνητικά ο πολίτης μπορεί και
σήμερα να προμηθευτεί ΦΥΚ από

ιδιωτικό φαρμακείο, αλλά μόνο
με ειδική άδεια από το ΕΣΥ ή τον
ΕΟΠΥΥ και αφού έχει περάσει από

τη γραφειοκρατία της κατάθεσης
δικαιολογητικών έγκρισης κ.ο.κ.
Στη συνέχεια, θα πρέπει να βρει
φαρμακείο ιδιωτικό, που θα έχει
πληρώσει το αντίτιμο του ακριβού
φαρμάκου για να «κερδίσει» με την
πώληση του σκευάσματος 30 ευρώ

μικτά και να πάρει τα χρήματά του
εν ευθέτω χρόνω.

Σήμερα τα ΦΥΚ, με ετήσια δα-
πάνη πάνω από 1 δισ. ευρώ , δι-

ακινούνται από τα 38 φαρμακεία
του ΕΟΠΥΥ και από τα 70 σημεία
διανομής Φαρμάκων Υψηλού Κό

στους –κυρίως Κέντρα Υγείας και
δημόσιες υπηρεσίες- σε νησιά και
απομακρυσμένες περιοχές.
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Ενίσχυση των φαρμακείων του ΕΟΠΥΥ
Αποφασίστηκε ηλήψη άμεσων μέτρων ώστε να επιταχυνθεί η εξυπηρέτηση των ασφαλισμένων

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Προσλήψεις 20 φαρμακοποιών
με μπλοκ παροχής υπηρεσιών
εντός των επόμενων 24ώρων
αλλά και αλλαγή των σημείων δι-
άθεσης νοσοκομειακών φαρμά
κων σε ιδιωτικές κλινικές, ώστε
τα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ επί
της οδού Αλεξάνδρας να εξυ-
πηρετούν αποκλειστικά τους
ασφαλισμένους, είναι τα άμεσα
μέτρα που λαμβάνει το υπουρ
γείο Υγείας σε μία προσπάθεια
να μειωθούν οι μεγάλες αναμο-
νές ασφαλισμένων με σοβαρές
παθήσεις ή των συγγενών τους
στα μεγάλα φαρμακεία του ΕΟ-
ΠΥΥ. Θα ακολουθήσει η διάθε
ση ορισμένων φαρμάκων που
τώρα χορηγούνται μόνο από τα
φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ και από
ιδιωτικά φαρμακεία , ενώ από τα
τέλη της άνοιξης αναμένεται να
γενικευθεί η κατ ' οίκον διανομή
φαρμάκων που σήμερα εφαρμό
ζεται πιλοτικά σε περιορισμένο
αριθμό ασφαλισμένων.

Ειδικότερα , τα μέτρα που
σχεδιάζεται να ληφθούν για τη
μείωση της ταλαιπωρίας των
ασφαλισμένων στις ουρές των
φαρμακείων του ΕΟΠΥΥ, συ-
ζητήθηκαν χθες σε ευρεία σύ
σκεψη που πραγματοποιήθηκε
στο υπουργείο Υγείας υπό τον
υπουργό Αδωνι Γεωργιάδη και
με τη συμμετοχή της διοικήτρι-
ας του ΕΟΠΥΥ Θεανώς Καρπο-
δίνη, του γενικού γραμματέα
Στρατηγικού Σχεδιασμού Αρη
Αγγελή και εκπροσώπων των
φαρμακευτικών επιχειρήσεων
(ΣΦΕΕ , ΠΕΦ , PIF) , του Πανελλή

νιου Φαρμακευτικού Συλλόγου
(ΠΦΣ) και της Εθνικής Συνομο-
σπονδίας Ατόμων με Αναπηρία

(ΕΣΑμεΑ). Ο κ. Γεωργιάδης στην
εισαγωγική του εισήγηση διευ-
κρίνισε ότι η σύσκεψη δεν είναι
αποτέλεσμα του προχθεσινού
περιστατικού με την καθυστέ
ρηση στην έναρξη λειτουργίας
του φαρμακείου Αλεξάνδρας , λό-

γω ταυτόχρονης ασθένειας τρι
ών φαρμακοποιών , καθώς ήταν
προγραμματισμένη.

Επεσήμανε ωστόσο ότι το
συγκεκριμένο περιστατικό επι-
σπεύδει τις αποφάσεις για λήψη
μέτρων. «Λόγω του περιστατι-
κού , δεν υπάρχουν περιθώρια

ΦΑΡΜΑΚΕΙΟ
ΕΟΠΥΥ

ΕΟΠΥΥ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΑΣ

al

LATIONE

Στόχος του υπουργείου Υγείας είναι να «απελευθερώσει» τα μεγάλα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ, όπως αυτό της Αλε-
ξάνδρας (φωτογραφία ) , από την εξυπηρέτηση των ιδιωτικών κλινικών που έχουν σύμβαση με τον Οργανισμό , προ-

κειμένου το σύνολο του προσωπικού να είναι διαθέσιμο για τους ασφαλισμένους .

Μέσα στα επόμενα

24ωρα θα προσληφθούν
20 φαρμακοποιοί με

φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ όπως στα
Αλεξάνδρας , Πειραιά και Ευό-
σμου, αποφασίστηκαν τα εξής :

Ο ΕΟΠΥΥ μέσα στα επόμενα
24ωρα θα προσλάβει 20 φαρ-

εργάζεται στα φαρμακεία επί
της οδού Αλεξάνδρας να είναι
διαθέσιμο για την εξυπηρέτη-
ση του κοινού . Ειδικότερα , σύμ-
φωνα με ανακοίνωση του ΕΟ-

μπλοκάκι, ενώ αλλάζουν μακοποιούς με μπλοκ παροχής ΠΥΥ τα Metropolitan General

τα σημεία διάθεσης νο

σοκομειακών φαρμάκων
σε ιδιωτικές κλινικές.

για άλλη αναβολή . Σήμερα πρέ-
πει να βγούμε από εδώ και να
έχουμε στο μυαλό μας ένα σχέ-
διο με ένα χρονοδιάγραμμα για
το τι πρόκειται να γίνει», τόνισε.

Σε αυτό το πλαίσιο και με στό-
χο να μειωθεί η ταλαιπωρία των
ασφαλισμένων, η οποία παρα-
τηρείται σε ορισμένα μεγάλα

υπηρεσιών για να ενισχύσει
τα φαρμακεία του οργανισμού
που έχουν πρόβλημα και να επι-
ταχυνθεί η εξυπηρέτηση των
ασθενών.

• Μετακίνηση της εξυπηρέ-
τησης των ιδιωτικών κλινικών
που έχουν υπογράψει σύμβα
ση με τον ΕΟΠΥΥνα διαθέτουν
απευθείας στους ασφαλισμέ
νους φάρμακα για νοσοκομει
ακή χρήση, σε φαρμακεία του
ΕΟΠΥΥ που δεν έχουν τόσο με
γάλο φόρτο εργασίας, ώστε το
σύνολο του προσωπικού που

και Ιασώ εφεξής θα λαμβάνουν
φάρμακα για λογαριασμό των
ασφαλισμένων του ΕΟΠΥΥ από
το Κεντρικό Φαρμακείο ΕΟΠΥΥ
(Μαρούσι) , τα Therapis και Λευ-
κός Σταυρός από το φαρμακείο
ΕΟΠΥΥ Αγίας Παρασκευής ,

και τα Mediterraneo και Ιατρι-
κό Ψυχικού από το φαρμακείο
ΕΟΠΥΥ Νέας Ιωνίας . Σύμφωνα
με το υπουργείο Υγείας και τον
ΕΟΠΥΥ, αυτό αναμένεται ναμει
ώσει την καθημερινή κίνηση
στα μεγάλα φαρμακεία του Ορ-
γανισμού κατά 10% .

ΑΠΕ

-ΜΠΕ

/ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

ΒΛΑΧΟΣ

• Συμμετοχή ιδιωτικών φαρ-
μακείων στη διάθεση φαρμά
κων υψηλού κόστους που δια-
τίθενται σήμερα μόνο από τα
φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ. Οπως
ανέφερε ο υπουργός, προς το
παρόν υπάρχει μία συμφωνία
μεταξύ φαρμακοβιομηχανίας -

ΕΟΠΥΥ και φαρμακείων και ένα
γενικό περίγραμμα για το πώς
θα μπορούσε ένα μέρος των
εκτελούμενων συνταγών από
τα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ, εφό
σον το επιθυμεί ο ασθενής , να
μεταφερθεί στα ιδιωτικά φαρ-
μακεία . «Δεν είμαστε ακόμα
έτοιμοι να δώσουμε το ακριβές
χρονοδιάγραμμα, καθόσον θα
πρέπει να προηγηθεί μία εσω-
τερική κυβερνητική συζήτηση
για το πώς θα γίνει σωστή επι-
μέτρηση του κόστους. Προσ-
δοκώ ότι το τελικό σχέδιο θα
είναι έτοιμο σε περίπου δέκα
ημέρες» , σημείωσε. Αξίζει να
σημειωθεί ότι αναμένεται να
τεθεί ένα όριο στην αξία των
φαρμάκων που θα μπορούν
να διατίθενται από τα ιδιωτι-
κά φαρμακεία . Μεταξύ αυτών
που χορηγούν σήμερα τα φαρ-
μακεία του ΕΟΠΥΥ υπάρχουν
και σκευάσματα με εξαιρετικά
υψηλό κόστος που φτάνει ακό-
μα και τις 300.000 ευρώ.

Ο υπουργός διευκρίνισε ότι
αυτή η παρέμβαση δεν σημαίνει
κλείσιμο των φαρμακείων του
ΕΟΠΥΥ. Οπως είπε, «τα φαρμα-
κεία του ΕΟΠΥΥ θα συνεχίσουν
να λειτουργούν κανονικά. Μι-
λάμε μόνο για τη δυνατότητα
ενός εναλλακτικού δρόμου προ-
μήθειας ορισμένων φαρμάκων
υψηλού κόστους μέσω των ιδι-
ωτικών φαρμακείων».

Κατ ' οίκον διανομή
Ο υπουργός υπενθύμισε χθες

ότι «τρέχει» ο διαγωνισμός για
την κατ ' οίκον διανομή φαρμά
κων. Εκτίμησε δε ότι εφόσον δεν
υπάρξουν ενστάσεις στη διαδι-
κασία , τέλος Απριλίου - Μάιο θα
μπορεί αυτή να τεθεί σε εφαρ-
μογή. Υπενθυμίζεται ότι από τον
περασμένο Μάρτιο γίνεται κατ '
οίκον διανομή φαρμάκων πιλο-
τικά σε 2.000 ασθενείς . Συνολι-
κά από τα φαρμακεία του ΕΟ-
ΠΥΥ εξυπηρετούνται μηνιαίως
120.000 ασφαλισμένοι .
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ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΕΟΠΥΥ

ΕΛΛΑΔΑ

Τρεις άμεσες παρεμβάσεις από το υπ . Υγείας για να μπει τέλος στην ταλαιπωρία

M

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

ε τρεις άμεσες παρεμβάσεις ενεργο-
ποιεί το υπουργείο Υγείας το σχέδιο

εξυγίανσης των φαρμακείωντου ΕΟ-

ΠΥΥ, σε μια προσπάθεια να μπει οριστικά
τέλος στην ταλαιπωρία που επιφυλάσσει
η δυσλειτουργία τους για χιλιάδες ασφαλι-
σμένους με σοβαρά προβλήματα υγείας. Στο
πλαίσιο αυτό , επιχειρεί να ενισχύει το δίκτυο
διανομής των Φαρμάκων Υψηλού Κόστους
(ΦΥΚ) , ώστε να εκλείψουν οι ουρές και οι
αναμονές .

Αναλυτικότερα και όπως ανακοίνωσε ο
Αδωνις Γεωργιάδης - ένα 24ωρο μετά το πρω-
τόγνωρο συμβάν στο φαρμακείο του Οργανι-
σμού στη λεωφόρο Αλεξάνδρας και ενώ είχε
ολοκληρωθεί η χθεσινή σύσκεψη με τους
φαρμακοποιούς , τις φαρμακευτικές εταιρείες

και τους εκπροσώπους των ασθενών –, το
πρώτο βήμα είναι η πρόσληψη απαραίτητου
προσωπικού .

Πρόκειται άλλωστε για μείζον πρόβλημα
που έθιξε σε ανακοίνωσή του το βράδυ της
Τρίτης και ο Πανελλήνιος Σύλλογος Εργα-
ζομένων του ΕΟΠΥΥ, τονίζοντας ότι παρά
«τους ολοένα αυξανόμενους προσερχόμενους
πολίτες για εξυπηρέτηση», το προσωπικό
δεν έχει «ανανεωθεί εδώ και πολλά χρόνια ,

καθότι δεν αναπληρώνονται οι θέσεις όσων
συνταξιοδοτούνται αλλά και δεν γίνονται
νέες προσλήψεις» .

Η απάντηση της ηγεσίας στην οδό Αρι-
στοτέλους είναι η τοποθέτηση (πρόσληψη
με μπλοκάκι) εντός των επόμενων ημερών
20 φαρμακοποιών στα φαρμακεία του Ορ-
γανισμού, ώστε να συρρικνωθούν οι ουρές .

Μείωση κατά 10% στην καθημερινή κίνη-
ση που καταγράφεται σήμερα προβλέπει ο

-

Γεωργιάδης , η οποία όμως θα προκύψει και
από τη μετακίνηση εξυπηρετούμενων ιδιω-
τικών κλινικών από συγκεκριμένα κομβικά
φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ – με έμφαση στη δομή
της λεωφόρου Αλεξάνδρας -, με στόχο να
αφιερωθούν αποκλειστικά στην εξυπηρέτηση
των πολιτών . Σημειώνεται ότι το μέτρο αυτό
αφορά τα σκευάσματα που ανήκουν στη λίστα
των ΦΥΚ 1 Α - δηλαδή πρόκειται αποκλειστικά
για φάρμακα νοσοκομειακής χρήσης .

Κατά την ίδια σύσκεψη όμως συζητήθηκε
ενδελεχώς και το θέμα της μεταφοράς ενός
τμήματος των εκτελούμενων συνταγών από
τα φαρμακεία του Οργανισμού στα ιδιωτικά
φαρμακεία , εφόσον οι ασθενείς το προτιμούν .

Ο Γεωργιάδης διευκρίνισε εντούτοις σε δη-
λώσεις του ότι «δεν είμαστε ακόμη έτοιμοι
να δώσουμε το ακριβές χρονοδιάγραμμα ,

καθ ' όσον θα πρέπει να προηγηθεί και μια
εσωτερική κυβερνητική συζήτηση για το πώς

θα γίνει σωστή επιμέτρηση του κόστους» .

Και συμπλήρωσε με νόημα ότι «τα φαρμακεία
του ΕΟΠΥΥ θα συνεχίσουν να λειτουργούν
κανονικά . Η συζήτηση αφορά τη δυνατότητα
και ενός εναλλακτικού δρόμου προμήθειας
ορισμένων φαρμάκων υψηλού κόστους μέσω
των ιδιωτικών φαρμακείων» .

Υπενθυμίζεται πάντως ότι το ίδιο σχέδιο
περιλαμβάνει και την προέκταση του δοκιμα-
σμένου , πλην όμως πιλοτικού έως και σήμερα,

προγράμματος της κατ ' οίκον αποστολής
ΦΥΚ. Υπενθυμίζεται πως «τρέχει» ήδη δια-
γωνισμός για την εύρεση ιδιώτη παρόχου που
θα αναλάβει τη διακίνηση των σκευασμάτων
αυτών στους περίπου 120.000 ασθενείς , οι
οποίοι προς το παρόν εξυπηρετούνται από τα
συνολικά 38 ανά την επικράτεια φαρμακεία
του Οργανισμού . Η διευρυμένη αποστολή
φαρμάκων στο σπίτι εντούτοις αναμένεται
να τεθεί σε εφαρμογή μετά τα τέλη Απριλίου .
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